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Mötet öppnades av Hans Appelqvist som hälsade de mycket fåtaliga 
medlemmarna välkommen, vi närvarande tyckte det var trist att så få 
kommer till ett årsmöte och tar chansen att tycka till i olika frågor. 

Nästa punkt på dagordningen var val av mötesordförande där 
Matilda Bjurberg valdes enhälligt. Hans Appelqvist valdes enhälligt till 
mötessekreterare. 

I frågan om årsmötet varit behörigt utlyst konstaterades att så var 
fallet. 

Till protokolljusterare tillika rösträknare valdes Andre Gabrielsson och 
Anders Persson. 

Mötet beslutade att godkänna dagordningen med viss reservation 
från Ingvar Bergström som mycket riktigt påpekade att budgeten för 
2020 saknades och att medlemsavgiften är baserad på den. Frågan 
om budgeten återremitteras till styrelsen, utförs och ett nytt möte 
kommer att utlysas för att få medlemmarnas godkännande. Frågan 
om medlemsavgiften återkommer i punkt 11 på dagordningen. 

Under punkten verksamhetsberättelse 2019 informerade och svarade  
Andre och Hasse på frågor om aspåsgården och väglyset. Sedan när vi 
gick igenom de aktiviteter som varit under året kunde vi få som var 
närvarande under årsmötet konstatera att uppslutningen kanske inte 
varit den bästa gällande vissa aktiviteter, men som det stod i 
verksamhetsberättelsen (den fanns utlagd på bord för den 
intresserade) är alla välkomna med ideer som kan utveckla 
föreningen. 

Matilda Bjurberg föredrog den ekonomiska berättelsen, som 
framgått tidigare är ingen budget gjord för 2020. Handkassorna som 
tidigare var 3 till antalet har nu ändrats så det finns bara 1. 
Nordeakontot är nollat och papper inskickat för borttag av konto. Det 
fanns 2 st. organisationsnummer på Jämtkraft, nu är det justerat så 



det finns bara 1. Bygdemedel som vi ansökt om 2020 är 4st, dessa är 
rangornade enligt följande: 1. Luft-vatten värmepump till 
Aspåsgården, 2. Vägbelysningen- konvertering av vissa vägsträckor 
från natriumlampor till LED, 3. Nya bord till Aspåsgården, 4. Akustik-
tak till stora salen. 

Lennart Wall föredrog revisorernas berättelse och föreslog att 
styrelsen skulle få ansvarsfrihet för 2020. 

Mötet bestämde att styrelsen skulle få ansvarsfrihet för 2020. 

Punkt 11 på dagordningen var medlemsavgiften. Som Ingvar 
Bergström mycket riktigt påpekade så är det ju så att 
medlemsavgiften är baserad på budgeten för nästkommande 
verksamhetsår. På frågan varför medlemsavgiften var höjd och redan 
utskickad var svaret från styrelsen att med den informationen om 
minskat eller inget driftbidrag skulle vi inte ha råd att ha all belysning 
igång. Frågan om driftbidrag kollas upp. Matilda informerade att av 
220 utskick saknas 100. 

Val av förtroendeuppdrag: Ingela Linde omvaldes till ordförande 1 år 
Andre Gabrielssom, Mia S Gabrielsson, Hans Appelqvist omvaldes 
som ledamöter i 2 år. Angående val av 3 st nya ledamöter överläts 
den frågan till styrelsen att föreslå och att kolla hur många som krävs 
i en styrelse för att vara behörig. 

I frågan om val till valberednig var det mötets beslut att frågan 
skickades till styrelsen. 

Val av revisorer: omval av Lennart Wall och Klas Norling. 

Det förelåg vid årsmötet inga motioner. 

Övriga frågor: 

Katarina Palmqvist tyckte att det är viktigt att alla hjälps åt angående 
trafiken genom byn med tanke på att det finns många barn, skolan 
etc. vilket också var mötets åsikt att vi alla får hjälpas åt . 



Angående vägbelysningen framkom det önskemål om ändrade tider, 
undertecknad svarade att frågan ska utredas men påpekade att dels 
är det en kostnadsfråga och dels måste medlemmarna vara överens 
om detta och för det krävs att man kommer på utlysta möten för 
detta är inte en fråga för individen utan kollektivet. 

Ingvar Bergström tog upp frågan om information på hemsidan och 
hur det bör göras bättre, mötet höll med och gav styrelsen i uppdrag 
att kolla detta. 

Vid uthyrning av aspåsgården konstaterades att hyreskontrakt + 
informationblad ska göras om och utformas så inga missförstånd ska 
kunna uppstå och att städutrustning skall kompletteras. 

Katarina Palmqvist lämnade ett förslag att behållningen för 
älgkalvslotteri skall gå till lekplats åt barnen. Vi i styrelsen lovade att 
fundera på detta men påpekade att våra inkomster till byalaget är 
ganska begränsade så det tål att funderas på. 

Med det tackade Matilda och avslutade mötet.    
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